
T ö r z s ö k  Károly:
Ez egy független, versenyszférába tartozó cég esetében 

bekövetkezhet, de - mint ahogy Bebesi úr is mondta - itt egy 
önkormányzati közüzemi vállalatról van szó, amely felett a 
felügyeletet is, a felelősséget is az önkormányzat 
gyakorolj a.

B á t o r  Antal:
Kérdezem, a letéti számlán kamatozik-e a betett összeg?
F ü r i  e s Lászlóné:
Megítélésem szerint az az összeg, ami most a számlán van, 

még nagyon alacsony ahhoz, hogy komolyabb hozadékot 
remélhetnénk lekötés esetén, miután a százalék mértékét 
meghatározza a lekötött összeg nagysága, illetve a futamidő 
is. A befizetési határidő eltelte után lehetne gondolkodni 
abban, hogy mikor várható ennek a tételnek a felhasználása 
és esetlegesen a pénzintézettel a kapcsolatot felvenni egy 
magasabb összegű hozadék reményében. Ezen a számlán 8-10 % a 
kamat a napi egyenleg után.

B á t o r  Antal:
Nem tudok egyetérteni azzal, hogy a pénzt fektessük, hanem 

azonnal és folyamatosan le kell kötni ezeket az összegeket, 
több százezer forint hozadékkal számolhatunk így. Ezt nem 
szabad sehol sem fektetni, azonnal intézkedni kell.

F ü r i  e s Lászlóné:
A 6 millió forintos összeg mai adat. A múlt héten 2,7 

millió forint volt a számlán, egy héttel azelőtt pedig 1,56 
millió forint. Ha rosszul gondolkodtunk, ez abból adódhat, 
hogy pár napos témáról van szó.

T ö r z s ö k  Károly:
A múlt héten állapodtunk meg a Pénzügyi Irodával; hogy ha 

a befizetett összeg az 5 millió forintot meghaladja, akkor 
azonnal lépni kell.
V á m o s i  Tibor:
Ha megindul a vonalas gázvezeték, majd utána a lakóknak 

kell saját maguknak gondoskodni, hogy a lakásba milyen 
készüléket szereltessenek be. Javaslom, hogy még ebben az 
évben a Városgazdálkodási Iroda közreműködésével szervezzünk 
olyan alkalmakat, ahol bemutatnánk a lehetséges legjobb 
gázkazánokat, a kivitelezőket, és ebbe besegíthetne a 
forgalmazó cég is.
B á t o r  Antal:
További javaslatot teszek: nagyon gyorsan szervezni 

kellene egy lakossági fórumot Inotán, Pétfürdőn és 
Várpalotán is, Polgármester, Alpolgármester úr, a Közüzemi 
Vállalat illetékeseinek részvételével, ahol az egész 
programmal, a kivitelezéssel kapcsolatosan és minden 
részletkérdésre választ lehetne adni az érdeklődőknek, 
emellett természesetesen kell az írásos tájékoztatás is.
M o l n á r  László:
Az utóbbi két hétben legalább harmincan kerestek fel a 

gázprogram miatt tájékoztatásért. Nem látom olyan jónak ezt 
a befizetést, egyszerűen tragikus jelenségeket látok. Az



-jó

emberek rémhíreket terjesztenek, a Közüzemi Vállalat 
szerződéskötésre kijelölt emberei nem tudnak tájékoztatást 
adni az embereknek, így a lakosság körében nagy a 
bizonytalanság, a félelem. Azt terjesztik, hogy egyes 
utcákban nem lesz gáz, hogy a pénzüket a Polgármester kiadja 
vállalkozóknak. A szövetkezeteket, társasházakat elriasztaja 
a Közüzemi Vállalat. Olyan dolgok vannak, hogy hatvannégyen 
vannak egy szövetkezetben, mind a hatvannégynek kötelező 
szerződést kötnie. A szövetkezetek hátrányosan vannak 
megkülönböztetve. Ha egy utcában nyolcvanan laknak, minden 
külön-külön köthetnek szerződést. Nem a bírálat kedvéért 
mondom, hanem ez egyszerűen tarthatatlan állapot.

Szeretném kérdezni, jól tudom-e, hogy minden utcába 
bevezetik-e a gázt?

F a 1 u s s v Sándor:
Igen.
M o l n á r  László:
Azért kérdezem, mert teljesen mást hallottam. Szerettem 

volna, ha a mai ülésen jelen van a Közüzemi Vállalat 
illetékes szakembere, aki esetleg magyarázatot adott volna 
bizonyos kérdésekre.
T ö r z s ö k  Károly:
A Közüzemi Vállalattal a társasházak vonatkozásában jogi 

problémánk van, ezt mihamarabb tisztázni szükséges.
Egyéb kérdés, vélemény, bejelentés?
Megjelenésüket megköszönöm, mai rendkívüli ülésünket 17,00 

órakor bezárom.
-K. m. f. -


